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ZAB.0002.5.2023 
 

Protokół nr LV/23  
z obrad LV Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 21 czerwca 2023 roku  
 
 

1) Otwarcie obrad LV  Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku w dniu 
21 czerwca 2023 r. o godz. 10:30 otworzył obrady LV Sesji Rady Powiatu we Włocławku. 
Powitał radnych, następnie Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią 
Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu oraz 
przedstawicieli środków masowego przekazu a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym, obrady rady powiatu są 
transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Każda 
osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać się ze stosowną informacją 
zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 19 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 
w sprawie jego zmiany.   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że LV Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 806/23 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
16 czerwca 2023 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji 
tego porządku. Sesja została zwołana na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia 
wniosku. Wniosek został doręczony w dniu 16 czerwca 2023 r. przewodniczący 
poinformował, że zwołanie sesji w tym trybie wyłączyło wymóg posiadania przez projekt 
uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 30 ust. 2 Statutu 
Powiatu. Przewodniczący poinformował, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na 
wniosek Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że Rada Powiatu, 
w trakcie sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady, z tym, że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy 
(art. 15 ust. 8). W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie 
podlega głosowaniu. Stosownie do przepisów paragrafu 17 ustęp 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego – z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić 
radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie 
faktyczne.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem z dnia 21 czerwca 2023 r.  
wniósł o  uzupełnieniu porządku obrad  o: 

 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 – 2040 
wraz z tekstem jednolity;  

 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 wraz z tekstem jednolitym. 

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu).    
Przewodniczący przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania są radni zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku 
na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z, „przeciw” – czerwony 
przycisk z literą P, „wstrzymuję się” – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 
6 zmienionego porządku obrad LV sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2023 – 2040 wraz tekstem jednolitym.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 7 
zmienionego porządku obrad LV sesji o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 (tekst jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały.   
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
LV sesji? Radni nie złożyli wniosków.  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem wniosków, poinformował, że porządek obrad 
składa się z 9 punktów i przystąpił do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad LV sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr LIV/23  z dnia 17 maja 2023 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad LIV Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  LIV/23 z dnia 17 maja 2023 r. 
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5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od 

dnia 18 maja 2023 r. do dnia 15 czerwca 2023 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 16 czerwca 2023 
r. do dnia sesji. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji. W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę celem zapoznania ze sprawozdaniem starosty.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznosił obrady rady i zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego sprawozdania? 
Radni nie podjęli dyskusji.   
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 21 czerwca 2023 r. przyjęła 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 18 maja 
2023 r. do dnia 15 czerwca 2023 r. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 
16 czerwca 2023 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 – 2040 
wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego. W dniu dzisiejszych obrad radni 
otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Radny Kazimierz Kaca poprosił, aby Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz 
z autopoprawką i jednocześnie poprosił Pana Starostę, aby wyjaśnił sprawę związaną 
z budową domów dziecka.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu  powiedziała, że autopoprawką wprowadzono 
następujące zadania -  budowa obiektu mostowego w miejscowości Borzymowice. 
W związku  otwarciem postępowania przetargowego po stronie środków własnych należy 
zwiększyć plan o 113 121 zł. Powiat otrzymał decyzję z Ministerstwa Finansów, bo to 
zadanie jest współfinansowane z rezerwy subwencji ogólnej Ministra Finansów o wysokości 
środków na to zadanie i jest kwota 1 083 471 zł.  Pierwotnie w budżecie była kwota 
1 218 904 zł. Po stronie dochodów z subwencji ogólnej należało zmniejszyć o kwotę 135 433 
zł a zwiększyć po stronie środków własnych. Zadanie zamknie się wartością ogółem 
2 415 498 zł i w tym środki własne 1 332 027 zł, dofinansowanie z rezerwy subwencji 
ogólnej 1 083 471 zł. Wprowadza się dwa nowe zadania inwestycyjne na wykonanie 
dokumentacji projektowo – kosztorysowej na ogólną kwotę 20 000 zł, po 10 000 zł na każde 
zadanie. Pierwsze zadanie – budowa przejścia dla pieszych wraz z dojściem na drodze 
powiatowej 2807C Osięciny – Wieniec – Włocławek w miejscowości Wieniec Zdrój. Drugie 
– budowa przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 2918C Baruchowo – Goreń Duży – 
Patrowo w miejscowości Baruchowo. Sporządzenie dokumentacji kosztorysowo – 
projektowej dotyczy bezpieczeństwa  niechronionych uczestników ruchu drogowego, które są 
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zlokalizowane w miejscach publicznych i w przypadku Baruchowa chodzi o halę  sportowo – 
widowiskową i w przypadku Wieńca Zdroju – sanatorium. Wprowadza się zmianę dotyczącą 
zadania inwestycyjnego – budowa dwóch budynków mieszkalnych na potrzeby placówek 
opiekuńczo – wychowawczych  w Nasiegniewie. Zmiana polega tym, że trzeba zaangażować 
środki własne na realizację tego zadania. Zadanie jest wprowadzone do budżetu z dochodami 
RPO w wielkości 6 800 000 zł. W związku z tym, że konkurs na to zadanie będzie 
rozstrzygnięty w miesiącu sierpniu lub wrześniu br. przez województwo kujawsko – 
pomorskie a zadanie jest wpisane do RPO województwa kujawsko – pomorskiego ze starej 
perspektywy na lata 2014 – 2020 to musi być zakończone zadanie i rozliczone w roku 
bieżącym. W związku z tym należy zaangażować środki własne w wydatkach ażeby móc 
zakończyć procedurę postępowania, podpisać umowę, zarówno na roboty budowlano – 
montażowe, jak i na inżyniera kontraktu, jeżeli to zadanie ma być zakończone w roku 
bieżącym. Po tych zmianach zaangażowanie środków własnych na tym zadaniu to kwota 
8 255 000 zł, bo 6 800 000 zł trzeba zdjąć na chwilę obecną z dochodów. Następne zmiany 
dotyczą urealnienia dochodów w PZD za zajęcie pasa drogowego. Zwiększa się tutaj dochody 
o 150 000 zł. Po tej zmianie wielkość planu w tym paragrafie wynosi 1 000 000 zł. 
W Starostwie Powiatowym zwiększa się plan na sporządzenie uproszczonego planu 
urządzenia lasów w związku z porozumieniem z Państwowym Gospodarstwem  Leśnym Lasy 
Państwowe na kwotę 11 617,67 zł. Ponadto zwiększa się plan na rekompensaty za bilety 
ulgowe na przejazdach w publicznym transporcie zbiorowym w związku z porozumieniem 
z Urzędem Marszałkowskim. Zwiększa się o kwotę 8 721 zł. Zwiększa się plan po stronie 
dochodów i wydatków w związku z decyzją wojewody kujawsko – pomorskiego. Zwiększa 
się plan na dotacje w zakresie zadań zleconych o 2 700 zł na szkolenia z dziedziny geodezji 
i kartografii oraz wprowadza się dotacje dla województwa kujawsko – pomorskiego na 
projekt Infostrada Pomorza i Kujaw na kwotę 4 657,20 zł. Projekt realizowany od 2017 r.  
Przekazuje się środki liderowi a liderem jest województwo, na promocję i zarządzanie 
projektem. W PUP zwiększa się plan dochodów, między innymi, z opłat za oświadczenia 
o powierzeniu pracy cudzoziemcom - 14 337 zł. O to zostaje zwiększony plan wydatków 
i o zwrot z lat ubiegłych opłaconych składek zdrowotnych za bezrobotnych, które zostaną 
zwrócone do wojewody kujawsko – pomorskiego - 33 1191,54 zł. Było to zadanie zlecone. 
W związku z korektami należy środki zwrócić do wojewody. DPS Rzeżewo zwiększa plan 
dochodów z odpłatności mieszkańców o 30 000 zł i o tą kwotą zostaje zwiększony plan 
wydatków z przeznaczeniem na zakup energii elektrycznej i zabezpieczenie obsługi 
pielęgniarskiej. DPS Kowal w ramach swojego budżetu, jak i w ŚDS, przesuwa środki 
między paragrafami klasyfikacji budżetowej, zabezpieczając w ten sposób potrzeby 
w zakresie opłat za energię, zabezpieczenie środków na żywność i pozostałe potrzeby. 
Starosta Włocławski  odniósł się do sprawy związanej z budową dwóch placówek 
opiekuńczo wychowawczych i powiedział, że jest się po rozstrzygnięciu przetargu. W dniu 
jutrzejszym nastąpi podpisanie umowy z wykonawcą. Na moment umowy nie uda się 
pozyskać dofinansowania zewnętrznego. Ogłoszony jest konkurs   przez marszałka w ramach 
RPO województwa kujawsko – pomorskiego z naborem wniosków do połowy lipca. W tym 
konkursie będzie się aplikować o dofinansowanie 85% wartości zadania. Starosta ma 
nadzieję, że to dofinansowanie uda się pozyskać. Były wstępne rozmowy. Podpisuje się zatem 
umowę na pewnym  ryzyku, że można nie uzyskać środków zewnętrznych. Starosta zakłada, 
że zrobi się wszystko, aby te środki trafiły do powiatu. Warunkiem ich pozyskania jest 
zakończenie inwestycji w roku 2023. Do przetargu zgłosiło się 7 firm. Najniższa oferta ok. 
7 660 000 zł. Do tego koszty nadzoru – został ogłoszony też przetarg. Pozostawia się na tę 
chwilę kwotę ok. 8 000 000 zł, którą zakładało się, że będzie potrzebna na realizację zadania. 
Starosta ma nadzieje, że zadanie zostanie sfinansowane w 85% ze środków zewnętrznych, 
o co będzie się aplikować. Zmiany są w zadaniu dotyczące przebudowy obiektu mostowego 
w miejscowości Borzymowice. Otworzono drugi przetarg, w pierwszym wszystkie oferty 
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przewyższały wartość zadania. Dokonano korekty technologii bez żadnej szkody dla jego 
funkcjonalności, bardziej to dotyczyło odcinków dojazdowych do tego mostu. Oferta złożona 
w drugim przetargu jest na poziomie zakładanym na początku roku, na te chwilę Ministerstwo 
Spraw Wewnętrznych  i Administracji ze względu na liczbę wniosków złożonych w skali 
kraju, dokonało rozstrzygnięcia podziału tej rezerwy i przyznało dofinansowanie w wysokości 
45%. Zawsze było to 50% wartości zadania. Tę różnicę trzeba uzupełnić. Jest ustne 
zapewnienie ministra i dyrektorów departamentów, że dofinansowanie zostanie 
w najbliższym czasie zwiększone do 50%. W tej chwili na piśmie tego nie ma. Aby rozliczyć 
tę inwestycję w tym roku, należy jak najszybciej ją rozpocząć. Na 45% dofinansowaniu 
i deklaracją jego zwiększenia z większym zaangażowaniem środków zewnętrznych 
w najbliższym czasie chce się rozstrzygnąć drugie postępowanie i podpisać umowę, tak aby 
rozpocząć roboty. Wprowadza się dwa małe zadania inwestycyjne dotyczące budowy dwóch 
przejść dla pieszych z sygnalizacją świetlną. Dotyczy to Baruchowa przy hali sportowej 
i Wieńca Zdroju przy uzdrowisku. W trakcie rozstrzygania jest konkurs wojewody na 
przejścia na ścieżki rowerowe, gdzie złożono cztery wnioski w: Kowalu, Lubaniu, 
Zgłowiączce i Wilkowicach. Jest informacja, że zostaje zwiększone dofinansowanie z 50% do 
80%. Jest też informacja, że planowany też jest do ogłoszenia konkurs uzupełniający na te 
zadania, ze względu na to, że pozostały środki.  Szybko z tymi dwoma zadaniami chce się 
przygotować z 80% dofinansowaniem. Są to ważne społeczne zadania, aby w  tym roku je 
zrealizować. To są główne zmiany w załączniku inwestycyjnym. Dokonano pierwszego 
otwarcia przetargu na ścieżkę rowerową Mostki – Kowal. Oferta jest za wysoka, dlatego 
ogłasza się drugie postępowanie. Aplikowało się o środki zewnętrzne na wartość maksymalną 
przewidzianą na 1 km. Jeżeli będą oferty, które będą oscylować w tych kwotach do tego 
zadania będzie się chciało przystąpić, angażując środki własne, licząc na dofinansowanie 
zewnętrzne. Trzeba poczekać na otwarcie przetargu w ciągu 2 tygodni po dzisiejszym 
kolejnym ogłoszeniu. Pozostałe inwestycje i remonty, zarówno te kubaturowe, jak i drogowe, 
przebiegają bez zagrożeń i w zakładanym terminie umownym.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są głosy w dyskusji? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 21 czerwca 
2023 r.  
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 21 czerwca 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 – 2040 stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Autopoprawka wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 21 czerwca 2023 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2023 – 2040 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
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7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity). 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. W dniu dzisiejszych obrad 
radni autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 21 czerwca 2023 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 21 czerwca 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu.  
Autopoprawka wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 21 czerwca 2023 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 stanowi załącznik nr 16 
do niniejszego protokołu.  
 
8) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że w ramach realizacji tego punktu mogą być wygłaszane 
lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. Przypominał, że 
interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je 
niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radny Roman Tomaszewski podziękował radzie powiatu i zarządowi powiatu w imieniu 
mieszkańców gminy Baruchowo i terenów przyległych za to, że udało się zrealizować 
inwestycję w postaci chodnika w miejscowości Goreń. Podyktowane jest to tym, że 
bezpieczeństwo pieszych jest rzeczą nadrzędną. W tym terenie jest dużo turystów. 
Wykonawca, w opinii mieszkańców, tych którzy widzieli jak ta praca jest wykonana, zrobił to 
rzetelnie i sumiennie.  
Radny Mariusz Bladoszewski powiedział, że w dniu 24 czerwca br. będzie otwierany park 
rozrywki w Lubaniu, inwestycja, która została zrealizowana przy współudziale środków 
Urzędu Marszałkowskiego. Gmina Lubanie jest bardzo dumna z tego powodu. Radny 
powiedział, że robiony jest remont drogi 2609 C. Sugestia mieszkańców jest taka, by 
przeanalizować oznakowanie drogi, bo ruch tam jest bardzo intensywny, rozwój 
cywilizacyjny spowodował, że jest coraz więcej domów jednorodzinnych, dzieci, które 
uczęszczają do szkoły a ruch, który jest na tej drodze, powoduje zagrożenie dla jej 
uczestników. W związku z tym mieszkańcy sugerują ograniczenie prędkości. Park rozrywki 
został wybudowany i warto byłoby tam się spotkać i ten temat podjąć. Ten temat był podjęty 



 7 

na Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego.  
Warto byłoby zasugerować, aby zarząd dróg z udziałem policji ten temat przeanalizował 
i warto byłoby to ograniczenie prędkości wykonać.  
 
9) Zamknięcie obrad LV Sesji Rady Powiatu.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, w dniu 21 czerwca 
2023 r. o godz. 11:30   zamknął LV Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

      Przewodniczący Rady 
 
Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ………….. 
2) Anita Sudomir – Ozdoba ……………………. 
 
  


